
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.20.1.2018.KS 

 

Protokół Nr 205/2018 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 19 kwietnia 2018 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 8.00 zakończenie o godz. 8.30 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Alfred Rzegocki. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa, 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń. 

 

Osoby zaproszone: 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach, 

 Inspektor w Wydziale PKZ Ewelina Gul, 

 Główny specjalista w Wydziale PKZ Lila Wojciak, 

 Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan. 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal lekcyjnych w Zespole 

Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

4. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu Strategii 

Rozwoju Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017 – 2023. 

5. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania 

kosztów przejazdu członków Chóru Lasowiacy do Chicago – USA. 

6. Wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie zwiększenia 

dofinansowania na zakup nagród dla laureatów powiatowego i wojewódzkiego Przeglądu 

Zespołów Szkolnych „O Gęsie Pióro”. 



 
 

7. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej w Rzeczycy Długiej w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Pobyt uczniów na terenie Parku Narodowego w Ojcowie w ramach Zielonej 

Szkoły”. 

8. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej nr 12 w Stalowej Woli, w sprawie dofinansowania 

zadania pn. „Wyjazd na zieloną szkołę uczniów klas IV c i IV d”. 

9. Projekt uchwały w sprawie sprawozdania finansowego powiatu stalowowolskiego za rok 2017. 

10. Wolne wnioski. 

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 205. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie 

na podstawie listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają uwagi lub pytania 

do proponowanego porządku obrad? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za -3, przeciw -0, wstrzymujące -0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Ad. 3. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem sal lekcyjnych 

w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na oddanie w najem dwóch sal lekcyjnych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 1 w Stalowej Woli przy ul. Hutniczej 17, 37-450 Stalowa Wola dla Okręgowej Komisji 

Egzaminacyjnej, os. Szkolne 37, 31-978 Kraków w okresie od 11.05.2018 r. do 20.05.2018 r. 

(system weekendowy) w celu organizacji pracy i obsługi Ośrodka Koordynacji Oceniania, 

w ramach którego zespoły egzaminatorów oceniać będą prace maturalne z języka polskiego. 

Odpłatność w wysokości 1 600 zł netto za cały okres najmu. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu? Uwag 

i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 205/1175/2018 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem sal lekcyjnych w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 1 w Stalowej Woli. 

 



 
 

Ad. 4. Projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu 

Strategii Rozwoju Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017 – 2023. 

Inspektor w Wydziale PKZ Ewelina Gul przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz 

Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego 

projektu? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 205/1176/2018 w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych projektu Strategii Rozwoju Powiatu Stalowowolskiego na lata 2017 – 2023. 

 

Ad. 5. Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie 

dofinansowania kosztów przejazdu członków Chóru Lasowiacy do Chicago – USA. 

Główny specjalista w Wydziale PKZ Lila Wojciak przedstawiła wniosek Dyrektora Miejskiego 

Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie pokrycia kosztów wynajmu autokarów dla członków 

Chóru Lasowiacy wraz z solistami i Kapelą Lasowiacką, na trasie Stalowa Wola – lotnisko 

Chopina w Warszawie w dniu 3 maja 2018 roku oraz na trasie lotnisko Chopina w Warszawie 

– Stalowa Wola, w dniu 18 maja 2018 roku. Starosta zaproponował, aby dofinansować 

powyższe przedsięwzięcie, w kwocie 1 500 zł, z przeznaczeniem na częściowe pokrycie 

kosztów transportu Zespołu na Lotnisko Chopina w Warszawie. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych 

propozycji nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Dyrektora Miejskiego Domu Kultury w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie.  

 

Ad.6. Wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli w sprawie 

zwiększenia dofinansowania na zakup nagród dla laureatów powiatowego 

i wojewódzkiego Przeglądu Zespołów Szkolnych „O Gęsie Pióro”. 

Główny specjalista w Wydziale PKZ Lila Wojciak przedstawiła wniosek Dyrektora 

Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli z prośbą o zwiększenie środków finansowych, 

o kwotę 700,00 zł, na zakup nagród dla laureatów tegorocznych edycji powiatowego 

i wojewódzkiego Przeglądu Zespołów Szkolnych „O Gęsie Pióro”. Pani Lila Wojciak 

przypomniała, że Zarząd Powiatu Stalowowolskiego na posiedzeniu w dniu 4 stycznia 2018 

roku podjął decyzję o wsparciu finansowym powyższego zadania, w kwocie 2 000,00 zł z 

przeznaczeniem na zakup nagród oraz statuetek. Mając jednak na względzie fakt, iż 

realizowane zadanie wpisuje się w szeroko pojętą edukację artystyczną, a także jego zasięg 

oraz ilość biorących w nim udział zespołów szkolnych, Pani Lila Wojciak zaproponowała 

przychylić się do prośby Wnioskodawcy i zwiększyć środki finansowe na zakup nagród dla 



 
 

laureatów organizowanych Przeglądów. Wicestarosta Mariusz Sołtys zapytał, jaka kwota była 

przyznana w roku ubiegłym? Pani Lila Wojciak odpowiedziała, że tegoroczna kwota 

dofinansowania zadania była mniejsza o 1 000,00 zł, w stosunku do roku ubiegłego. Starosta 

Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do 

przedstawionego wniosku? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Dyrektora Spółdzielczego Domu Kultury w Stalowej Woli został rozpatrzony 

pozytywnie.  

 

Ad. 7. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej w Rzeczycy Długiej w sprawie 

dofinansowania zadania pn. „Pobyt uczniów na terenie Parku Narodowego w Ojcowie 

w ramach Zielonej Szkoły”. 

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek Publicznej Szkoły 

Podstawowej w Rzeczycy Długiej, w sprawie dofinansowania zadania pn. „Pobyt uczniów 

na terenie Parku Narodowego w Ojcowie w ramach Zielonej Szkoły” – warsztatów terenowych 

realizowanych na terenie Ojcowskiego Parku Narodowego. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, kto będzie świadczył usługę transportową? Kierownik Referatu Środowiska Hubert 

Karwan odpowiedział, usługę świadczyć będzie firma transportowa Bogdan Małecki. Starosta 

zaproponował, aby przyznać kwotę 1000 zł na zakup usługi transportowej oraz zapytał 

czy członkowie Zarządu mają inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych 

propozycji nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej w Rzeczycy Długiej został rozpatrzony pozytywnie. 

 

Ad.8. Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej nr 12 w Stalowej Woli, w sprawie 

dofinansowania zadania pn. „Wyjazd na zieloną szkołę uczniów klas IV c i IV d”. 

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek Publicznej Szkoły 

Podstawowej nr 12 w Stalowej Woli, w sprawie dofinansowania zadania pn. „Wyjazd na zieloną 

szkołę uczniów klas IV c i IV d” – warsztatów terenowych realizowanych w miejscowości 

Murzasichle. Zadanie adresowane jest dla 40 uczniów klas IV szkoły podstawowej. Termin 

realizacji zadania 23.04-27.04 2018 r. Starosta zaproponował, aby przyznać kwotę 2000 zł 

z przeznaczeniem na zakup usługi transportowej oraz zapytał, czy członkowie Zarządu mają 

inne propozycje do przedstawionego wniosku? Innych propozycji nie zgłoszono. Starosta 

zarządził głosowanie.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Wniosek Publicznej Szkoły Podstawowej nr 12 w Stalowej Woli został rozpatrzony pozytywnie. 



 
 

Ad.9. Projekt uchwały w sprawie sprawozdania finansowego powiatu stalowowolskiego 

za rok 2017. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła projekt uchwały. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do przedstawionego projektu uchwały? 

Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0 

Zarząd Powiatu podjął Uchwałę Nr 205/1177/2018 w sprawie sprawozdania finansowego 

powiatu stalowowolskiego za rok 2017. 

 

Ad. 10. Przyjęcie protokołu nr: 204/2018 z dnia 12 kwietnia 2018 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy członkowie Zarządu mają pytania lub uwagi do protokołu 

nr 204/2018 z dnia 12 kwietnia 2018 r.? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził 

głosowanie.  

Głosy: za-3, przeciw-0, wstrzymujące-0. 

Protokół nr 204/2018 został przyjęty. 

 

Ad. 11. Wolne wnioski. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z odpowiedzią Dyrektora Szpitala SP ZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli skierowaną do Dyrektora Administracji Izby Skarbowej 

w Rzeszowie odnośnie sprawozdania z przeprowadzonego audytu, podczas kontroli w dniach 

20.12.2017-16.02.2018 r. w Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli. 

 

Ad. 12. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 205. posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 
Katarzyna Safin 
 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


